
Referat fra bestyrelsesmøde den 15/1 2024
Deltagere: Per Knudsen, Jytte Vilholth, Bjarne Larsen, Hanne Rasmussen og 
Annlise Poulsen.
Referent: Ninna Knudsen.

1. Siden sidst. 

Første søndag i advent var juletræstænding med efterfølgende gløgg og             

æbleskiver, flot tilslutning.

Der blev afholdt julefrokost i december, 35 deltog, alle var enige om at det var 

en god dag.

Aktiviter i huset er startet igen i det nye år:

Mandag: kort og brætspil. Vil gerne have flere til at deltage

Tirsdag: billard, vil gerne have flere deltagere.

Onsdag: strik og snak. 

Torsdag: Gynmastik

Fællespisning starter igen i februar.

Der laves opslag på facebook med henstilling om at bruge skiftesko i huset

Angående brev til Frank efter sidste møde, der er ikke sket noget endnu.

Vi har været udfordret af sne og manglende rydning.

Vores affald hober sig op, kun madaffald og restaffald bliver tømt.

De øvrige containere er ikke tømt siden medio december.

Vedrørende affalds stationen ved nr 1, er der et stort ønske at få den 

overdækket, da man ikke kan åbne containere i frost- og snevejr

2. Snak om brev fra boligforeningen ang. personaleændring i serviceteamet. 

Frank kommer til denne del af mødet.

Frank syg, så punktet udsættes til næste møde.



3. Diskutere om vi skal have sendt et brev til boligforeningen ang. dårlig 

snerydning- er den aftale der er lavet god nok?

Vi er enige om at der skal sendes et brev til boligforeningen, da der er stor 

utilfredshed med det vinterberedskab vi har oplevet indtil nu. Vi vil gerne vide 

hvad vi kan forvente. Er det i orden der går 24 timer inden p pladsen bliver 

ryddet, 48 timer inden vores gangareal bliver ryddet. Der ligger meget høje 

snedynger op ad husene, trods varsel om tøbrud.

Beboere med hoveddør mod nord, havde dynger på 1 meter op ad dørene. 

Flere måtte aflyse deres tider på sygehuset, da de ikke kunne komme ud. 

Umuligt at komme ud med rollator.

Tak til naboer der hjalp hvor det var kritisk. 

4. Regnskab.

Regnskab for 23 godkendt.

Jytte kontakter Henriette Vestergaard  ang. disponibelt beløb i 24.

5. Evt.

Ved næste fællesspisning vil vi dele sedler ud ang en sommer aktivitet, for at 

høre hvad er der stemning for. 

Næste bestyrelsesmøde den 26/2 2024 kl 10

Jytte sørger for rundstykker.

 


